

歡迎您申請入住我們全新的退休公寓！

舒適獨立生活

CASS QUARTZ HOUSE

461-473 Pacific Highway, Asquith NSW 2077

您正在考慮用大房換小房嗎？您想要搬進一個讓您感覺放鬆舒適、與人親近的友好社區嗎？我們 CASS Quartz House 正是您的最佳選擇！

Quartz House 位於綠樹成蔭、風景宜人的愛斯貴公園附近，為您提供舒適安全的生活環境。這裡交通便利，可以輕鬆前往公交車站、咖啡館、醫療服務場所和商店——康士比 Westfield 購物中心 僅需短途駕車即可抵達。在這裡居住，您能享用康士比市議會運營的本地社區巴士上門接送服務。我們華人服務社的愛斯貴高齡頤養院也緊鄰公寓，為您提供更多安全保障。

Quartz House 包括 11 間寬敞的 1 房和 2 房公寓，擁有開放式生活空間、高品質廚房和各種現代化設施及裝飾。充滿現代氣息的建築設計和優美的戶外景觀區域，讓您輕鬆享受退休生活。

我們的特色與服務：

- 愛斯貴 Coles 超市和愛斯貴公園近在咫尺；
- 可優先使用由我們華人服務社提供的高齡護理院舍服務和家居高齡護理服務；
- 可在社區活動室開展社交，參加社交活動和社交團體；
- 可享受更低的電費帳單（我們在這裡安裝了太陽能節能系統！）
- 可用對講機與工作人員直接溝通；
- 可按需供應美味餐飲服務；
- 可協商連接網絡。



歡迎諮詢：

致電我社 ☎ (02) 8529 8500

☎ 0455 496 421

✉ racf@casscare.org.au

www.cass.org.au



Move into our brand-new apartment now!

Independent Living

CASS QUARTZ HOUSE

461-473 Pacific Highway, Asquith NSW 2077

Thinking of downsizing? Want to move into a friendly community where you feel relaxed and connected? CASS Quartz House is the best option for you!

Located next to leafy beautiful Asquith Park, CASS Quartz House provides you with a comfortable and safe living environment. It is conveniently located, with easy access to public transport, cafés, medical services and shops – Westfield Hornsby is just a short drive away. As a resident, you can take advantage of door-to-door local community bus services run by Hornsby Council. The apartments are also right next to our residential aged care facility, which provides that extra layer of security.

Our homes include 11 spacious 1-bedroom and 2-bedroom apartments, featuring open-plan living space, high-quality kitchens, and contemporary fixtures and finishes. With its modern architectural design and beautifully landscaped outdoor area, peace and contentment is at hand.

Features and Services:

- Coles Asquith and Asquith Park a stone's throw away
- Priority access to residential aged care services and home-aged care services run by CASS
- Socialize in the community room and participate in social events and social groups
- Enjoy lower electricity bills (we have installed energy savings solar systems across this project!)
- Intercom providing direct communication with staff member
- Delicious meals service available upon request
- Internet connection negotiable



ENQUIRY

Call CASS ☎ (02) 8529 8500

☎ 0455 496 421

✉ racf@casscare.org.au

www.cass.org.au